

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

3rd March, 2021

Circular No: 20054

Dear Parents/ Guardians,

Home-School Cooperation – Online Seminar on Cultivating Children’s Digital Literacy

The prevalent internet-related issues among Hong Kong adolescents, such as digital addiction and emotional distress, are bringing some of the hardest challenges to parenting nowadays. In this regard, in order to enhance home-school cooperation, our school, in association with Parent-Teacher Association, is going to organize an online seminar on cultivating children’s digital literacy. Speaker from Po Leung Kuk will share useful parenting skills on handling conflicts related to children’s use of internet, encouraging healthy internet use at home and supporting children’s mental needs. Details are as follows:

Date: 20th March 2021 (Sat)

Time: 3:30 p.m. – 4:30 p.m.

Language: Cantonese

Format: online seminar via ZOOM

Quota: 100 (offered on a first-come, first-served basis)

You are cordially invited to attend the seminar. If you are interested in the seminar, please complete the online registration through the following link (<https://bit.ly/2Md28Xj>) by 12th March 2021 (Fri).

Please install Zoom on your electronic device before the seminar. You may refer to the link below (<https://bit.ly/3q7t5JU>) for instructions on installing and using Zoom. The meeting ID, password and other seminar information will be sent to successful applicant through SMS by 18th March 2021(Thu).

For enquiries, please feel free to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,



Lee Ting Leung
Principal

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

通告編號：20054

敬啟者：

家校合作 —— 「培養孩子網絡資訊素養」網上家長講座

孩子沉迷上網或因上網而產生負面情緒的情況在近年愈加常見，成為家長管教子女的一大難題。有見及此，為促進家校合作，學校將聯同家長教師會舉辦網上家長講座，邀請保良局講者分享家長處理因孩子上網而產生的衝突、培養孩子健康上網習慣及關懷其情緒健康的方法。講座詳情如下：

日期：2021年3月20日（六）

時間：下午3時30分至4時30分

語言：粵語

形式：ZOOM 網上講座

名額：100人（名額有限，先到先得，額滿即止）

本校誠邀閣下參與是次活動，如閣下有意參加本活動，請於2021年3月12日（五）前透過以下連結（<https://bit.ly/2Md28Xj>）報名。

請預先於電子設備安裝 Zoom 應用程式，閣下可參考以下連結（<https://bit.ly/3q7t5JU>）取得 Zoom 的安裝及使用教學。本校將於2021年3月18日（四）或以前將講座會議 ID、密碼及其他須知透過電話短訊通知成功登記的家長。

如有疑問，歡迎致電校務處（電話：2711 8175）查詢。

此致
各家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

2021年3月3日